








AL SAYYAH & SONS INVESTMENTS
Founded in 2000, Al Sayyah and Sons Investments has built a prominent name due 
to the commitment in excellence by its founder, Mr. Mohammed Abdullah who is 
renowned for his active participation in real estate investments and uncovering 
business opportunities. He played a significant role in achieving successful real 
estate projects by delivering quality real estate products and services with realistic 
economic viability studies and on-time delivery. 

Al Sayyah & Sons Investments expanded during Dubai›s booming period 
throughout its landscape and development.  The company significantly  
contributed in the making of nation›s real estate stability and has been a 
prominent actor in achieving the vision of His Highness Sheikh Mohamed 
Bin Rashid for Dubai. Al Sayyah & Sons Investments contributed in creating 
a range of residential and commercial buildings before moving to residential 
and commercial towers. The company has recruited international experts and 
developed strong partnerships to reach ultimate results. Our detail-oriented and 
passionate architects thrive to deliver our signature projects that are consistently 
elegant, innovative and unique such as Shatha Tower, Sulafa Tower and Blue Bay 
Tower as well as the other prominent buildings in Sharjah, Dubai and Lebanon.

شـركة الصيـاح وأبناؤه للاستثمـار
ــاح  ــدالله الصي ــد عب ــها محم ــد مؤسس ــى ي ــام 2000 م عل ــتثمار في الع ــاؤه للاس ــاح وأبن ــركة الصي ــت ش تأسس
طــور  وقــد  التجاريــة  الفــرص  وإيجــاد  العقــاري  الاســتثمار  مجــال  في  نشــطاً  الفــرة  تلــك  في  كان  والــذي 
ــد  ــاح العدي ــر في إنج ــه دور كب ــه وكان ل ــة في بدايات ــكنية والتجاري ــارات الس ــاني والعق ــن المب ــد م ــه العدي بنفس
ــة ودراســة جدواهــا  ــك الوقــت بســبب العمــل علــى جــودة المنتجــات العقاري ــة في ذل مــن المشــاريع العقاري

الاقتصاديــة وتســليمها في أوقاتهــا المتفــق عليهــا.

اســتطاعت شــركة الصيــاح وأبنــاؤه أن تنمــو بشــكل متســارع مــع النهضــة العمرانيــة في دبــي بــل كانــت رافــداً 
مهمــً في بنــاء الوطــن وعنصــراً فاعــاً في تحقيــق رؤيــة صاحــب الســمو الشــيخ محمــد بــن راشــد لإمــارة دبــي 
حيــث ســاهمت في بنــاء مجموعــة مــن المبــاني التجاريــة و الســكنية وانتقلــت بعدهــا إلى بنــاء الأبــراج العقاريــة 
وإيجــاد  العالميــة  بالخــرات  الاســتعانة  علــى  توجههــا  في  الشــركة  واعتمــدت  والســكني  منهــا  التجاريــة 
ــرت في  ــة أث ــن بصم ــن المميزي ــن المعماري ــة وكان للمهندس ــتثماراتها العقاري ــر اس ــة لتطوي ــراكات فاعل ش
ــذى،  ــرج ش ــة ك ــز والأناق ــً بالتمي ــم دائم ــاء يتس ــا كان البن ــركة كم ــا الش ــي أوجدته ــة الت ــات العقاري ــوع المنتج ن

ســافة، بلــو بــاي، وغيرهــا مــن المبــاني في الشــارقة ودبــي ولبنــان.



Move into the world of luxurious lifestyle



636
One Bedroom Units

328
Two Bedroom Units

45
Three Bedroom Units

43
Total Retail Units

1561
Total Parking

1009
Total Units

6 TOWERS OF LUXURY 
APARTMENTS

The launch of Al Sayyah Residence project is in line with our commitment to 
deliver quality housing in the heart of Arjan, a rapidly growing area combined 
with its perfect location and easy access to main roads in Dubai. This project is 
surrounded by luxury malls, high standard hospitals, renowned schools and great 
family entertainment destinations.

Covering 32,000 square feet, Al Sayyah Residence includes 6 blocks and a private 
landscaped garden built with various amenities such as walking and running 
track, swimming pool, squash and tennis courts, basketball court, football field, 
and access to full equipped gym. Children also have their share of activities in the 
huge play area.

Al Sayyah Residence is an integrated community with spacious apartments and a 
large retail area covering all the needs of its residents.

يمثــل إطــاق مشــروع الصيــاح ريزيدنــس خطــوة جديــدة لتقــديم مســاكن بمعايــر متميــزة في قلــب منطقــة 
ــية في  ــوارع الرئيس ــن الش ــا م ــول إليه ــهل الوص ــة يس ــات  في منطق ــً للعائ ــً مثالي ــد موقع ــي تع ــان والت أرج
ــزة  ــدارس متمي ــودة، م ــة الج ــفيات عالي ــة، مستش ــوق الضخم ــز التس ــن مراك ــة م ــه مجموع ــاط ب ــي. وتح دب
ووجهــات ترفيهيــة للعائلــة. يتكــون المشــروع مــن ٦ مبــانٍ تغطيهــا وســائل راحــة بمســاحة ٣٢،٠٠٠ قــدم 
ــع. حديقــة خاصــة مميــزة تتضمــن مجموعــة مــن الأنشــطة منهــا: الجــري، الســباحة، ومســاحات للعــب  مرب
كــرة القــدم، كــرة المضــرب ، كــرة الســلة ونــادي صحــي مجهــز بأحــدث المعــدات. وللأطفــال حصــة ممتعــة مــن 
الأنشــطة تكتمــل بمســاحة خاصــة للعــب. الصيــاح ريزيدنــس مجمــع ســكني متكامــل يوفــر شــقق بمســاحات 

واســعة ومحــال تجزئــة رائعــة توفــر جميــع احتياجــات الســكان.
وحدات بغرفة نوم واحدة

وحدات بغرفتي نوم وحدات بثلات غرف نوم

إجمالي الوحداتإجمالي مواقف السياراتإجمالي وحدات التجزئة



NEIGHBOURHOOD
-     Access to Mohammed Bin Zayed and
      Al Khail Road, Hessa & Umm Suqeim Street
-    Dubai International Airport: 20 minutes
	
Shopping Malls

-     My City Center Al Barsha: 1 kms
-     Dubai Hills Mall: 5 kms

Nearby Schools and Nurseries

-     1 to 3 kms

Nearby Hospitals and Clinics

-     1.5 kms

Proximity 

-     Dubai Miracle Garden: 1 kms
-     Dubai Autodrome: 4 kms

إمكانية الوصول إلى الشوارع الرئيسية
-     الوصول إلى محمد بن زايد و شارع الخيل وحصة، شارع أم سقيم

-     مطار دبي الدولي: 20 دقيقة

المستشفيات والعيادات

-     1.5 كيلومتر

المدارس ودور الحضانة

-     على بعد 1 إلى 3 كيلومترات

-     ماي سيتي سنتر البرشاء: 1 كيلومتر
-     دبي هيلز مول: 5 كيلومترات

مراكز التسوق
-     حديقة دبي المعجزة: على بعد 1 كيلومتر

-     دبي اوتودروم: على بعد 4 كيلومترات

الجوار



More than
9000 Sq Feet
Multi Purpose Fields

Steam, Sauna, Jacuzzi

بخار، ساونا، جاكوزي
Squash Court

ملعب الاسكواش
Playing Area

منطقة لعب
Gym

صالة رياضة

Multi Purpose Fields

ملاعب متعددة الاستعمال
Private Garden

حديقة خاصة
Walking Track

مسار المشي
Swimming Pool Area

منطقة حمام السباحة



More than
13000 Sq Feet
Swimming Pool Area



More than
10000 Sq Feet

Private Garden



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

FLAT 5 (1 BEDROOM)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE BALCONY TOTAL

17 2ND TO 15TH FLOOR ROAD 833.34 101.24 934.58 70

18 2ND TO 15TH FLOOR ROAD 822.06 150.69 972.75 70

19 2ND TO 15TH FLOOR ROAD 830.43 101.24 931.67 70

20 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL/GYM/ADJACENT PLOT 832.53 101.24 933.77 70

21 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL/GYM/ADJACENT PLOT 822.06 150.69 972.75 70

22 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL/GYM/ADJACENT PLOT 829.62 101.24 930.86 70

BUILDING A-B-C-D-E



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

FLAT 6 (1 BEDROOM)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE BALCONY TOTAL

23 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 811.14 152.30 963.44 70

24 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/TENNIS COURT/ADJACENT PLOT 809.98 152.30 962.28 70

BUILDING A-B-C-D-E



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

FLAT 4 (2 BEDROOMS)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE BALCONY TOTAL

13 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 1278.34 146.87 1425.21 70

14 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 1278.91 146.87 1425.78 70

15 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL DECK/TENNIS COURT 1279.72 146.87 1426.59 70

16 2ND TO 15TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL DECK/TENNIS COURT 1279.72 146.87 1426.59 70

BUILDING A-B-C-D-E



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE
BUILDING A-B-C-D-E

FLAT 1 (3 BEDROOM) TOWNHOUSE

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT.
TOTAL  NOS.

SUITE TERRACE TOTAL

1 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 2203.26 1040.61 3243.87 1

2 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 2201.16 1040.61 3241.77 2

3 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 2201.16 956.68 3157.84 1

4 1ST FLOOR ROAD/TENNIS COURT/ADJACENT PLOT 2201.16 606.00 2807.16 1

5 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 2157.32 1040.57 3197.89 4

6 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 2157.32 956.63 3113.95 1



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE
BUILDING A-B-C-D-E

FLAT 2 (3 BEDROOMS) TOWNHOUSE

UNIT NO. LEVELS VIEWS
ARES IN SQFT. TOTAL  

NOS.SUITE TERRACE TOTAL

7 1ST FLOOR ROAD 2076.43 839.30 2915.73 5



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE
BUILDING A-B-C-D-E

FLAT 3 (3 BEDROOM) TOWNHOUSE

UNIT NO. LEVELS VIEWS
ARES IN SQFT.

TOTAL  NOS.
SUITE TERRACE TOTAL

8 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE VIEW 1974.28 857.04 2831.32 1

9 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE VIEW/GYM
/SWIMMING POOL 1974.28 1266.13 3240.41 3

10 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE VIEW/GYM
/SWIMMING POOL 1974.28 1190.03 3164.31 1

11 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE VIEW/GYM
/SWIMMING POOL 1971.38 1266.13 3237.51 4

12 1ST FLOOR ROAD/LANDSCAPE VIEW/GYM
/SWIMMING POOL 1971.38 870.98 2842.36 1



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE
BUILDING A-B-C-D-E

FLAT 7 (3T BEDROOMS)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE TERRACE TOTAL

25 16TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK
/TENNIS COURT/ADJACENT PLOT 1977.84 1176.36 3154.20 5

26 16TH FLOOR ROAD/LANDSCAPE DECK 2021.86 1176.36 3198.22 5

27 16TH FLOOR
ROAD/SWIMMING POOL
/LANDSCAPE DECK/GYM

/TENNIS COURT/ADJACENT PLOT
2021.86 1176.36 3198.22 5

28 16TH FLOOR
ROAD/SWIMMING POOL
/LANDSCAPE DECK/GYM

/TENNIS COURT/ADJACENT PLOT
1976.01 1176.36 3152.37 5



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

BUILDING F

FLAT 1 (1 BEDROOM)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE TERRACE/BALCONY TOTAL

1 2ND TO 13TH FLOOR LANDSCAPE DECK/SWIMMING POOL
/ROAD/ADJACENT PLOT 787.64 196.40 984.04 12

2 2ND TO 13TH FLOOR LANDSCAPE DECK/SWIMMING POOL
/ROAD/ADJACENT PLOT 789.69 145.02 934.71 12

3a 2ND TO 11TH FLOOR ROAD 795.47 130.84 926.31 10

3b 12TH TO 13TH FLOOR ROAD 795.47 194.18 989.65 2

4a 2ND TO 11TH FLOOR ROAD 786.94 138.95 925.89 10

4b 12TH TO 13TH FLOOR ROAD 786.94 194.90 981.84 2

5 2ND TO 13TH ROAD 797.60 198.59 996.19 12

6 2ND TO 13TH ROAD 827.82 163.77 991.59 12



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

BUILDING F

FLAT 2 (2 BEDROOM TOWNHOUSE)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE TERRACE/BALCONY TOTAL

7 1ST LANDSCAPE DECK/SWIMMING POOL
/ADJACENT PLOT 1295.97 886.38 2182.35 1

8 1ST LANDSCAPE DECK/ROAD
/ADJACENT PLOT 1300.03 639.60 1939.63 1



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

BUILDING F

FLAT 3 (2 BEDROOMS)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE TERRACE/BALCONY TOTAL

9 2ND TO 12TH FLOOR LANDSCAPE DECK/ROAD 1344.93 76.08 1421.01 10



Disclaimer: All particulars mentioned herein, such as floor plans, unit plan are subject to change. Interior contents, furniture, size of the units, pictures are general outline and for illustrative purpose only and does not constitute any part of the offer or contract.

إخلاء المسؤولية: جميع البيانات المذكورة هنا، مثل مخططات الطوابق، مخطط الوحدة قابلة للتغيير. المحتويات الداخلية، الأثاث، حجم الوحدات، الصور هي مخطط عام وصالحة لغرض توضيحي فقط ولا تشكل أي جزء من العرض أو العقد.

الصياح ريزيدنس
AL SAYYAH RESIDENCE

BUILDING F

FLAT 4 (2 BEDROOMS)

UNIT 
NO. LEVELS VIEWS

ARES IN SQFT. TOTAL  
NOS.SUITE TERRACE TOTAL

10a 2ND FLOOR LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL/ROAD 1411.55 134.25 1545.80 1

10b 3RD TO 11TH FLOOR LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL/ROAD 1416.56 109.86 1526.42 9

10c 12TH FLOOR LANDSCAPE DECK
/SWIMMING POOL/ROAD 1411.55 109.86 1521.41 1



Al Sayyah Residence is a unique project of Al Sayyah Group, 
a leading name in the UAE real estate development industry. 
With years of experience and expertise in executing world 
class residential and commercial real estate projects, we 
are committed to provide quality housing at affordable 
prices. Our team of professionals in construction, project 
management, sales, leasing and management are always 
ahead in delivering excellence to our customers. 

يعد مشروع الصياح ريزيدنس مشروعًا فريدًا من نوعه لمجموعة الصياح، 
وهو اسم رائد في مجال التطوير العقاري في دولة الإمارات العربية المتحدة. 

مع سنوات من الخبرة في تنفيذ المشاريع العقارية السكنية والتجارية ذات 
المستوى العالمي، نحن ملتزمون بتوفير السكن الجيد بأسعار معقولة. 

فريقنا المكون من خبراء في البناء، إدارة المشاريع، المبيعات، التأجير 
والإدارة، على استعداد كامل لتقديم التميز لعملائنا.


